
  
 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FRÅN MEDLEMSMÖTE  

Datum: 2024-06-05 kl: 19:30             
 Plats: Klubbstugan  

Närvarande  
Hedersmedlemmar Rita Bergmyr, Lis-Lotte Andersson, Robert Kling samt ca 17 medlemmar 

1 Mötet öppnas 
Glenn Andersson förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande välkomna.   

2. Godkännande av dagordning  
Godkändes. 

3. Godkännande av kallelse  
Godkändes. 

4. Val av justeringsmän    
Lis-Lotte Andersson och Tereze Lindgren  

5. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Godkändes  

6. Rapporter  

6:1 Ekonomi 
Gunilla Arvidsson redovisar ekonomin  
Klubben redovisar just nu ett plusresultat på 48 000 kr. Det är fortfarande problem med stripe och klubben får 
inte sina pengar för tävlingar. Gunilla Arvidsson har varit i kontakt med dem och får inga svar. Detta gör också att 
det är svårt att få ett rättvisande resultat. Distriktet ska ha 27 kr per medlem vilket är ca 15 000 kr per år samt tar 
SBK centralt en del av medlemsavgifter. Andra höga kostnader är 13 200 kr i försäkring och 48 000 kr i  arrende.  

Det hålls 13 kurser under våren så det har kommit in rejält med pengar i kursavgifter. Instruktörsarvodet är 
16 118 kr plus arbetsgivaravgifter. Markan har också gått plus under vården vilket är en förbättring.  

Det finns också 11 träningsgrupper som betalt arvode.  

Elen är omlagd till rörligt avtal.  

6:2 Styrelsen 
Glenn Andersson informerade om klubbhändelser sedan föregående medlemsmöte. 

• På distriktsmötet redovisades hur det gick med SBK Tävling och att inga klubbar har fått sina 
pengar från stripe. Detta är ett problem för alla klubbar och just nu finns det ingen lösning på 
problemet. Diskussion om tävlingar ska betalas via swish istället eftersom pengarna fastnar där.  
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• Medlemsavgiften kommer att höjas och kommer att bli 100 kr dyrare nästa år. Anledningen till 
det är att SBK har dålig ekonomi. Detta innebär att klubben också kommer att behöva höjas.  

• Klubben kan söka bidrag från distriktet för en instruktörsutbildning och en funktionärsutbildning.  
• 30 juni ska årets tävlingar vara anmälda hos SBK 
• 31 december skal SBK ha in synpunkter på regelrevidering i bruks.  
• Jannica slutar så klubben behöver en ersättare till kansliet.  
• Ordförandemöte ska hållas nästa vecka och handlar om vad distriktet gör och att vissa har 

ensamrätt på att hålla utbildningar.  
• Styrelsen har planer på att sätta av 10 min varje möte så att medlemmar kan ställa frågor i 

vilken form detta ska ske .  

6:3 HUG 
Rickard Smitt redogör för vad HUG gör och har gjort  

• HUG har framförallt diskuterat ökade kurser.  
• HUG har diskuterat hur pengar som kommer in ska fördelas. HUG vill att hälften av intäkten för 

kurser ska gå till klubben och resterande till instruktören (arvode och arbetsgivaravgifter). Detta 
har gjort att instruktörerna får mer betalt vilket HUG tror har bidragit till fler intäkter. Eftersom 
studiefrämjandet dragit ner markant på de bidrag som kan sökas så är det viktigt att klubben får 
in mer intäkter via kursverksamheten.  

• HUG har ni en som vill gå instruktörsutbildning och den avgiften kan delvis finansieras av 
studiefrämjandet.  

6:4 TK 
Cathrine Kolander redogör för vad TK gör och har gjort.   

• En sökgrupp har blivit vilande varför dessa har blivit inbjudna till de nandra sökgruppen. 
Gruppen kommer nu träna två gånger i veckan.  

• En ny träningsgrupp i agility har startats.  
• En ny träningsgrupp i vardagslydnad är i uppstart.  
• Klubben har haft 3 spårtävlingar med 16 starter, en söktävling med 9 startande, en IGPtävling 

med 6 startande, en lydnadstävling med 24 tävlande.  

6:5 Agility 
Glenn Andersson redogör för vad agility gör och har gjort 

• Noteras att det finns en ny träningsgrupp i agility som behöver fler deltagare.    

6.6 Specialsök 
Specialsöksgruppen  redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Specialsök ska en tävling den 25 augusti  
6.7 Rally  
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Rallygruppen  redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 
• Det finns två träningsgrupper i rally   

6.8 Markan/Kansli 
Glenn Andersson redogör för att följande angående markan 

• Se ovan under styrelsens redogörelse  

6.9 Markfrågan  
Glenn Andersson redogör för att följande angående marken 

• Se ovan under styrelsens redogörelse  

6:10 Info/PR och Hemsida   
Tereze Lindgren redogör för att följande angåendeinfo/pr och hemsida 

• Thule är ny sponsor  

7. Beslutsfrågor   
Förslag att ändra medlemsmötestiden till 19:00 iställer för 19:30 

8. Skrivelser  
Inga 

9. Övriga frågor 
Diskussion om att man ska ställa ett krav på SBK Centralt på de medel som klubben har att få ut. Mötet tycker 
att klubben ska skicka ett krav.  

10. Nästa möte är medlemsmöte den 16 oktober kl 19:00 och årsmöte den 8 februari 2025 kl.10:00  

11. Mötet avslutas 

…………………………….   ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare 

…………………………….   ……………………………. 
Lis-Lotte Andersson, justeringsman   Tereze Lindgren, justeringsman  
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